

Webinar
GMP compliant mapping of storage rooms
8 steps to a GMP compliant mapping



Friday, **3rd June**
CET 8:30 a.m. ~10:00 a.m.

Sebastian Schwarz
Market Manager Pharma

Book your seat!

網路研討會註冊

主題

GMP compliant mapping of storage rooms-8 steps to a GMP compliant mapping of storage rooms

符合 GMP 的儲藏室測繪 - 8 個步驟以符合 GMP 的儲藏室測繪

日期: June 3rd, 2022(週五)

時間: CST 14:30-16:00 (Singapore, China, Hong Kong, Taiwan, Kuala Lumpur, Perth)

期間: 1-1.5 hours

語言: English

If the link below does not work, paste it into your browser:

<https://www.ebro.com/en/company/live-webinar/webinar-gmp-compliant-mapping-of-storage-rooms.html>

Content 內容:

- Why is temperature mapping necessary and what is required by regulation (WHO, (c)GMP)?
- What must be considered when planning a mapping study?
- What does the ebro temperature mapping service look like?
- 為什麼需要溫度測繪以及法規 (WHO, (c) GMP) 的要求是什麼?
- 規劃測繪研究時必須考慮什麼?
- ebro 溫度測繪服務是什麼樣的?

Webinar - Speaker: 網路研討會 - 演講者:

Sebastian Schwarz - Market Manager Pharma 市場經理製藥



Degree as chemical and biological engineer in Erlangen, Germany

• 7 years experience as a consultant in a GMP controlled environment

• Projects in the areas of calibration, qualification and validation for pharmaceutical manufacturers throughout Europe

德國 Erlangen 化學和生物工程師學位

• 7 年在 GMP 受控環境中擔任顧問的經驗

• 為整個歐洲的製藥商提供校準、品質鑑定和驗證領域的項目

ebro has been manufacturing high performance data loggers for applications from food, pharmaceutical and medical market for more than 50 years. We will host a series of webinars in 2022. Registration early and stay tune with us!

50 多年來，ebro 一直在為食品、製藥和醫療市場的應用製造高性能數據記錄器。我們將在 2022 年舉辦一系列網絡研討會。儘早註冊並關注我們!



11471 台北市內湖區新明路273巷6號1樓

1F., No.6, Ln. 273, Xinming Rd., Neihu Dist., Taipei City 11471, Taiwan (R.O.C.)

服務專線Tel : (02)8792-3722

服務傳真Fax : (02)8792-3761

電子信箱Email : info@grandever-biotech.com.tw

公司網址Website: www.grandever-biotech.com.tw

